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NOTULEN vergadering Adviesraad Sociaal Domein (ASD) Landsmeer  
18 juli 2023 
Gemeentehuis Landsmeer 
 
Aanwezig  
Namens Adviesraad Sociaal Domein:   
• Richard Quakernaat – voorzitter 
• Thijs Bos – secretaris 
• Bart Knibbe 
• Jack Lok 
• Justin Rink 
• Marjan Farjon  
 
Afwezig m.b. 
• Ellen de Paauw 
 
Notulist:  
• Nelleke Vet (A-N Maatwerk) 
 
Namens gemeente Landsmeer: 
• Jacobien van Boeijen 
• Mark van Gogh 
• Hilda Chin A Tam 
 
1. Opening en mededelingen 
De voorzitter opent om 19.30 uur de vergadering en heet allen hartelijk welkom. Ellen heeft zich 
afgemeld voor deze vergadering. 
 
2. Evaluatie MJB en ontwikkelingen in de opgaven – Jacobien van Boeijen/Mark van 

Gogh 
Voor deze vergadering staat de evaluatie van het Meerjarenbeleidsplan geagendeerd. De be-
doeling van de gemeente is om de evaluatie met de ASD door te nemen en daar een reactie op 
te vragen. In de vergadering van 19 september zou de gemeente graag ophalen wat de ASD de 
gemeente mee wil geven bij het schrijven van het nieuwe beleidsplan. Mark van Gogh en Jaco-
bien van Boeijen geven een toelichting op de evaluatie. 
 
Opgave 1. Doorlopende leer- en ontwikkellijn jeugdigen 
Vraag: is er sprake van concurrentie tussen de diverse scholen?  
Antwoord: dat is niet het geval. Als er zorgen zijn over een kind, dan wordt dit gecommuniceerd 
met de basisschool, zodat dit onder de aandacht is.  
 
Vraag: de Montessorischool Landsmeer is als zeer zwak beoordeeld. Bemoeit de gemeente 
zich daarmee?  
Antwoord: nee, de gemeente heeft daar geen rol in. Het is aan het schoolbestuur om in te grij-
pen. Het lijkt erop dat de school daar inmiddels mee aan de slag is.  
 
Vraag: heeft de gemeente ook contact met de Voortgezet Onderwijs scholen?  
Antwoord: de leerplichtambtenaar heeft contact met deze scholen. 
 
Vraag: zijn er veel kwetsbare jongeren in Landsmeer die worden gevolgd in de overgang van 
onderwijs naar de arbeidsmarkt?  
Antwoord: er zijn niet veel kwetsbare jongeren in Landsmeer. Er is contact met de praktijkscho-
len (Purmerend, Monnickendam, Amsterdam-Noord) waar deze jongeren uitstromen.   
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Opgave 2. Laagdrempelige opvoedondersteuning 
Een punt van zorg is de evaluatie rondom (v)echtscheidingen. Hiervoor is, ook regionaal, onvol-
doende capaciteit. 
Het is lastig om te meten in hoeverre je resultaat biedt. Via de Omnibus-enquête is dit niet meer 
mogelijk, want Purmerend is daarmee gestopt. Als je vaker meningen zou willen peilen dan zou 
je dat, volgens de wethouder, via de participatie portefeuille kunnen oppakken.  
Vanuit Middelpunt wordt wel regelmatig maatschappelijk werk ingezet bij (v)echtscheidingen. Er 
is een ‘jeugdbeschermer in de wijk’. Dat werkt goed. Volgens een van de ASD-leden zijn bij de 
jeugdbeschermer in de wijk trainingen/presentaties beschikbaar.  
 
Opgave 3. Preventieve voorzieningen jongeren 
De ASD spreekt zijn zorg uit over het alcoholgebruik bij jongeren, maar ook bij de ouders. Jon-
geren onder de 16 jaar drinken alcohol, in het park of weiland, maar ook in cafés. Wellicht is het 
goed als hier wat meer op gehandhaafd wordt. Mogelijk kan Link hier ook op coachen. De aan-
pak zou overigens niet alleen op de jongeren, maar ook op de ouders gericht moeten zijn. Wel-
licht goed om ervaringsdeskundigen aan het woord te laten.  
Mark geeft aan dat volgend jaar een ‘ik pas campagne’ wordt gedaan in Landsmeer. 
 
Opgave 4. Armoede en schuldhulpverlening 
In november wordt in de gemeenteraad een discussie gevoerd over wat de gemeente op dit ge-
bied wil versterken. De vraag zal aan de orde komen of men vindt dat het armoedefonds nodig 
is. 
De ASD geeft aan dat, als men schulden heeft, er meer problemen zijn. Vaak leidt het tot ge-
zinsproblemen. In de tekst wordt de verbinding naar maatschappelijk werk of jeugdhulpverle-
ning niet teruggevonden. Wellicht goed om een multiprobleemaanpak te hebben. Meer samen-
werken als hulpverleners is van belang. 
In september is het de bedoeling discussies over dit onderwerp te gaan voeren. Ten behoeve 
van dit onderwerp wordt op woensdag 27 september de theatervoorstelling ‘Zie de mens’ in 
Landsmeer opgevoerd. Dit is een theatervoorstelling rondom het thema armoede (en zijdelings 
eenzaamheid). De ASD is hiervoor van harte uitgenodigd. De uitnodigingen voor deze theater-
voorstelling zullen breed worden verspreid, juist om de discussie hierover op gang te brengen. 
De aankondiging van deze theatervoorstelling heeft Hilda vandaag naar de ASD gestuurd. Thijs 
stuurt dit door aan alle leden. 
 
De samenwerking met de corporaties en energiebedrijven, ten behoeve van vroegsignalering, 
werkt goed. Dit is volledig geautomatiseerd. 
 
Opgave 5. Begeleiding naar werk of sociale activering 
Dit is door COVID anders gelopen dan verwacht. Dit pakket is namelijk heel erg afhankelijk van 
economische ontwikkelingen. Het rijk bepaalt heel veel en stuurt ook heel erg qua geld, vooral 
op regionaal niveau. 
 
Vraag: zijn er ook meer smart doelen of cijfermatige doelen gesteld? 
Antwoord: nee, dit is nog niet het geval. Getracht wordt wel om een en ander meer smart te 
maken. 
Het is van belang om manieren te vinden om de effectiviteit van het beleid meetbaar te maken. 
 
Vraag: er zijn veel statushouders in het uitkeringsbestand. Is er zicht op waar dit door komt?  
Antwoord: de taal is een barrière, maar ook het begrijpen hoe de Nederlandse arbeidsmarkt 
werkt. Er wordt door de gemeente gefocust op deze groep. Daartoe zijn groepsprogramma’s 
opgesteld. Dit heeft echter een doorlooptijd van tweeënhalf à drie jaar. 
Met de nieuwe Wet Inburgering is er veel in eigen hand van de gemeente waardoor meer stu-
ring mogelijk is op het resultaat. Echter, de wet is nog niet lang genoeg van kracht om te zien of 
het een positief effect heeft op het resultaat. De ASD doet de suggestie om hier een prestatie 
indicator aan te koppelen. 
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Vanuit de zorgcirkel is aangegeven dat zij weer vrijwilligers willen gaan werven, onder andere 
om te helpen de taalvaardigheid bij deze groep te vergroten. 
 
Opgave 6. Bevorderen langer zelfstandig wonen 
Wat gemeente hieraan kan doen is met behulp van Wmo-voorzieningen de woningen geschikt 
maken, zodat men er langer kan blijven wonen. De ASD adviseert om in de tekst ook iets te 
melden over de huishoudelijke hulp vanuit de Wmo en over aanvullende vervoer. Om zelfstan-
dig te blijven zijn juist die dingen heel belangrijk. Vanuit Middelpunt worden mensen er wel op 
gewezen, maar het is goed om dit ook in het document te benoemen. 
De wethouder geeft aan dat De Keern nadenkt over een schil van mensen rondom De Keern, 
die ook de zorg vanuit De Keern kunnen krijgen. 
 
Opgave 7. Aanpak eenzaamheid 
Dit is een van de posten waar veel geld aan is besteed, onder andere aan het contactpunt een-
zaamheid. Dat is inmiddels opgeheven omdat het niet werkte. 
De werkgroep ‘één tegen eenzaamheid’ is opgericht. Ook vanuit het rijk worden gemeenten ge-
stimuleerd om in te zetten op eenzaamheid.  
Van belang is dat organisaties contact met elkaar houden. Ook worden bezoeken aan inwoners 
van 75 jaar en ouder gebracht. Daarmee wil de gemeente eenzaamheid sneller en beter her-
kennen en voorkomen dat mensen onopgemerkt blijven, als het slecht met hen gaat. 
Link gaat in Landsmeer aan de slag met eenzaamheid onder jongeren. Jongeren geven regel-
matig aan dat zij een honk in Landsmeer willen. Zij missen een echte ‘binnenplek’. 
De ASD heeft nog niet zo lang geleden een advies gestuurd aan het college inzake eenzaam-
heid en doet de suggestie om de informatie, die daarin is opgenomen, ook te gebruiken.  
De ASD zou graag bij opgave 7, bij de tweede activiteit, het J gewijzigd willen zien in een K. 
Het ‘lachebekje’ lijkt hier niet passend. 
 
Opgave 8. Dementievriendelijke gemeente 
Gemeente Landsmeer is op weg naar het predicaat dementievriendelijk. Dit komt van de 
Alzheimervereniging, en dit stempel kan een gemeente krijgen als aan een aantal zaken wordt 
voldaan. Dit is een speerpunt voor de gemeente. 
 
Opgave 9. Versterken mantelzorgondersteuning 
Opgemerkt wordt dat Landsmeerders het Buitenhuis goed weten te vinden. De cliëntenraad van 
De Keern heeft hier tijdens een bijeenkomst veel aandacht aan besteed. 
 
Opgave 10. Doorontwikkeling van het Middelpunt 
De samenwerking in het Middelpunt gaat goed. Middelpunt blijft zichtbaar door onder andere 
deel te nemen aan het breed netwerkoverleg en platformoverleg. Dit zorgt ervoor dat mensen 
elkaar leren kennen en elkaar wat makkelijker weten te vinden. Een voordeel is de kleinschalig-
heid. Middelpunt is een van de partners binnen Landsmeer, er zijn geen wachtlijsten. 
 
Randvoorwaarden 
Gemeente geeft op dit moment geen prioriteit aan het vrijwilligersbeleid. De ASD zou dit graag 
anders zien. 
 
Het document met de indicatoren is niet meegestuurd aan de ASD. Mark zorgt dat dit aan-
staande donderdag alsnog met de ASD wordt gedeeld. 
 
De gemeente zou graag zien dat de ASD input op het bovenstaande formuleert en dit uiterlijk 
14 september aanstaande aan de gemeente stuurt.  
 
3. Eventueel andere ontwikkelingen gemeente – Mark van Gogh 
Op 15 juli jongstleden heeft een open dag van de opvang ontheemden plaatsgevonden. Daar 
was veel belangstelling voor. De locatie wordt één dezer weken opgeleverd, de eerste mensen 
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kunnen daar binnenkort naartoe verhuizen.  
 
In september zal de gemeente aan de slag gaan met de brede spuk (specifieke uitkeringen).  
 
De vraag wordt gesteld of gemeente Landsmeer nog iets van plan is met subsidies. Amsterdam 
is, in plaats van éénjarige subsidies te verlenen, overgeschakeld naar meerjarige subsidies, zo-
dat veel instellingen veel eenvoudiger en tegen minder kosten door kunnen gaan. Juist in de 
welzijnsomgeving kan dit zinvol zijn. Mark neemt dit mee. 
 
De voorzitter bedankt Jacobien en Mark voor hun aanwezigheid en uitleg, waarna zij de verga-
dering verlaten. 
 
Afgesproken wordt dat Richard en Thijs een afspraak plannen en, met behulp van hun aante-
keningen en de notulen van deze vergadering, een eerste opzet maken voor de reactie op de 
evaluatie Meerjarenbeleidsplan. Dit wordt binnen de ASD rondgestuurd, zodat allen hun aanvul-
lingen hierop kunnen geven. De reactie van de ASD wordt begin september aan de gemeente 
gestuurd. 
 
Door Mark is aangegeven dat de jeugd binnen Landsmeer behoefte heeft aan een jeugdhonk. 
Er zijn organisaties die daar ideeën over hebben. Justin zet hiervoor een en ander op papier en 
stuurt dit aan Richard en Thijs, zodat zij dit in de reactie van de ASD kunnen meenemen. 
 
4. Dementie vriendelijke gemeente 
In de vorige vergadering is de vraag aan de ASD gesteld of men vindt dat Landsmeer samen 
met gemeente Oostzaan behoefte heeft aan een Alzheimercafé en of er behoefte is aan een 
‘lotgenotengroep’. Richard informeert bij Angelien Horn hoeveel Landsmeerder gebruik maken 
van het Alzheimercafé in Amsterdam-Noord. 
Een en ander zal meegenomen worden in de reactie van de ASD op het Meerjarenbeleidsplan. 
 
5. Facebookpagina ASD 
De Facebookpagina van de ASD heeft inmiddels 51 volgers. Er zou nog een bericht komen 
over het onderwerp ‘dementievriendelijke gemeente’. Afgesproken wordt dat Jack een poll 
maakt waarin de vraag wordt gesteld ‘denkt u dat er een Alzheimercafé nodig is in Lands-
meer?’.  
Opgemerkt wordt, als er gereageerd wordt op de berichten die op de Facebookpagina van de 
ASD zijn geplaatst, dat het nuttig is om hier vanuit de ASD een reactie op te geven. 
 
6. Ingekomen post 
Van de gemeente is een mail ontvangen met flyers over eenzaamheid en een vooraankondi-
ging van de theatervoorstelling ‘Zie de mens’. Thijs stuurt deze mail door aan de ASD-leden. 
 
De ASD heeft een artikel ontvangen, dat is opgenomen in de nieuwsbrief van de gemeente, in-
zake de aanpak van eenzaamheid onder 75-plussers. 
 
7. Notulen en actielijst 16 mei 2023  
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
De actielijst wordt bijgewerkt. 
 
8. Onderwerpen volgende vergadering (19 september 2023) 
Voor de volgende vergadering van de ASD wordt wethouder Bas ten Have uitgenodigd.  
Naast de vaste agendapunten worden de volgende punten geagendeerd: 
• Kennismaking met wethouder Bas ten Have en toelichting op zijn portefeuille (onderwijs en 

participatie); 
• Evaluatie Meerjarenbeleidsplan. 
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Bij deze vergadering zijn de voorzitter en de notulist niet aanwezig. Bart zal bij die vergadering 
de voorzittersrol op zich nemen, Thijs zorgt voor een verslag van de vergadering. 
 
9. Rondvraag 
Justin zou graag een keer aansluiten bij het Multidisciplinair overleg. Hilda informeert bij Mark of 
dit mogelijk is en koppelt dit terug.  
 
De aanwezigheidslijst van de ASD-leden voor deze vergadering wordt de volgende keer door 
Ellen meegenomen. 
 
Marjan vraagt of in het reglement van de ASD is opgenomen hoe lang de leden zitting hebben 
in de Adviesraad Sociaal Domein. Dit is inderdaad het geval, de leden hebben niet langer dan 
twee keer vier jaar zitting in de ASD. Hilda checkt hoe lang alle leden in de ASD zitting hebben, 
maakt hiervan een overzicht en stuurt dit aan de leden. 
 
10. Afsluiting 
De vergadering wordt om 21.45 uur gesloten.  
 
De volgende vergadering vindt plaats op dinsdag 19 september 2023 om 19.30 uur,  
Gemeentehuis Landsmeer.



Definitief verslag ASD Sociaal Domein Landsmeer 18 juli 2023 6   

Actielijst 
 

Nr. Datum Actie Verantwoordelijke 
1 18 april 2023 Na de zomervakantie een afspraak maken met Middel-

punt (vanaf september op een maandagmiddag na  
15.00 uur). 

Hilda 

2 16 mei 2023 Poll opstellen inzake ontwikkelen dementievriendelijke 
gemeente en plaatsen op Facebook. 

Jack 

3 16 mei 2023 Vergaderschema (vanaf oktober 2023) aanpassen. De  
vergadering, die gepland staat op 19 september, blijft 
staan.  
Richard neemt hierover contact op met Ellen. 

Ellen 
 
 
Richard 

4 18 juli 2023 Mail met flyers eenzaamheid en aankondiging theater-
voorstelling doorsturen aan de ASD-leden. 

Thijs 

5 18 juli 2023 Document met indicatoren, behorend bij evaluatie Meer-
jarenbeleidsplan, doorsturen aan de ASD. 

Mark/Hilda 

6 18 juli 2023 Voor de vakantie een afspraak maken om een eerste  
opzet te maken inzake reactie op de evaluatie  
Meerjarenbeleidsplan en dit document rondsturen  
binnen de ASD. 
Aanvullingen/opmerkingen geven op dit document. 
Het definitieve document begin september aan de ge-
meente sturen. 

Richard/Thijs 
 
 
 
Allen 
Thijs 

7 18 juli 2023 Ideeën op papier zetten inzake een jeugdhonk en dit  
aan Richard en Thijs sturen. 

Justin 

8 18 juli 2023 Bij Angelien Horn informeren hoeveel mensen uit  
Landsmeer gebruik maken van het Alzheimercafé Am-
sterdam-Noord. 

Richard 

9 18 juli 2023 Wethouder Bas ten Have uitnodigen voor de ASD-
vergadering van 19 september aanstaande. 

Hilda 

10 18 juli 2023 Bij Mark navragen of Justin een keer kan aansluiten bij 
het Multidisciplinair overleg. 

Hilda 

11 18 juli 2023 Een overzicht maken hoe lang alle leden zitting hebben  
in de ASD en dit overzicht aan de leden sturen. 

Hilda 
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Pm-lijst  
 
Onderwerp Planning Afgehandeld 
Contact leggen met Adviesraden uit buurgemeenten  2023  
Brainstormsessie organiseren inzake: 
- eventueel beleid toenemend aantal tachtigplussers bin-
nen Landsmeer; 
- lijst met sociaal betrokken bedrijven die zich inzetten 
voor bepaalde doelgroepen. 
Hierbij ook het Nabuurschap meenemen. 
Seniorenraad hierbij uitnodigen 

2023  

Marit Kamerman uitnodigen om een update te 
geven over de pilot Toekomstscenario kind- en  
gezinsbescherming en Thuis van Noordje 

2e helft 2023  

Jack en Marjan maken een afspraak met de Sociaal 
Raadsvrouw inzake schuldhulpverlening 

2e helft 2023  

 
 
 
 
 


